
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
20.11.2023 
 
Luni, 20 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

 
I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 

a) Liceul Tehnologic ”Nicolaus Olahus” Orăștie – se aprobă promovarea în grad profesional 
pentru 1 post administrator de patrimoniu  și 1 post de secretar de la gradul III la gradul 
II; 

b) Colegiul Național ”Iancu de Hunedoara” Hunedoara – se aprobă suplimentarea cu 1 loc la 
clasa a X-a, cu condiția acordului consiliului clasei; 

c) Grădinița ”Căsuța cu povești” Orăștie - - se aprobă funcționarea peste efectiv; 
d) Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională Hunedoara – se aprobă 

suplimentarea statului de funcții cu 1 normă muncitor calificat. 
 

 
II. Diverse: 

1. Se ia act de demisia depusă de directorul de la Școala Gimnazială Băcia și se propune 
termenul de 11.01.2024. 

2. Se aprobă eliberarea duplicatelor actelor de studii, după cum urmează: 
a. Colegiul Economic ”Emanuil Gojdu” Hunedoara - diplomă absolvire liceu. 

3. Se aprobă cererea de pensionare anticipată a unui cadru didactic de la Colegiul Economic 
”Hermes” Petroșani, începând cu data de 08.12.2023. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
 
 


